
ZÁPIS 

z 8. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 8. 2 .2024 

 
 

Přítomno: 7 zastupitelů, 3 občané. 
 

1. Jednání zahájil starosta P. Blažek v 18:00. 
 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: P. 
Novák a M. Eder. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
3. Schváleno doplnění programu dnešního jednání o RO č. 5. Hlasování: pro 7, proti 0, 

zdrželi se 0. 
 

4. Projednáno a schváleno podání žádosti o dotaci na nové elektrorozvody v Kulturním 
domě z POV. Žádost musí být podána do 16. února 2024. Maximální výše dotace je 
400 000 Kč, žádost zpracuje p. Lásková Soldátová. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 
0. 

 
5. RO č. 5 za rok 2023, dáno na vědomí, přesun 18 000 Kč mezi Sběr a svoz komunálních 

(navýšeno) a Péče o vzhled obce (sníženo). Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

6. Různé: 
- P. Novák informoval o tom, že od pondělí 12.2. už bude KD připojen na nový 

rozvaděč, 
- P. Blažek – info z Mikroregionu Tábor: Železnice už má dokončeny veškeré materiály 

k cyklostezce Železnice – Valdice. Proto začneme ve spolupráci se Železnicí a 
Mikroregionem Tábor řešit možnost projektu cyklostezky Bradlecká Lhota - 
Železnice, 

- P. Blažek – z důvodů odhazování odpadků, dokonce i injekčních jehel, a vykonávání 
potřeb, budou za autobusovou zastávku instalovány vysoké zábrany, které zabrání 
vstupu za zastávku,  

- P. Blažek – byl zastaven schválený odkup části pozemků p.č. 93/4 (od p. Plecháče) a 
93/2 (od p. Voháňky), bude nutné počkat na ukončení dědického řízení po I. 
Plecháčovi. 

- H. Lingrová – dotaz na prořez stromů na zástružku – ano, letos bude prořez a bude 
pokácen smrk u splavů, 

- P. Blažek – proběhlo nacenění pozemku u nových majitelů domu po Leskovských, 
- P. Blažek – byly nahlášeny velké díry v silnici u Šolcových a p. Benešové, 
- S. Tahalová – připomínka termínu na zaslání požadavků pro rozpočet na rok 2024. 

 
7. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 

7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

8. Zasedání bylo ukončeno v 18:25. 
 
 
 
 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


